

Title (en)
SLEEPING BAG.

Title (de)
SCHLAFSACK.

Title (fr)
SAC DE COUCHAGE.

Publication
EP 0179780 A1 19860507 (DE)

Application
EP 85901368 A 19850322

Priority
DE 3411249 A 19840327

Abstract (en)

[origin: WO8504316A1] By its opening edge (23) and the ring-shaped cushioning band (3) arranged inside against it, an arm bag (2) projects in the opening edge (13) of a lower bag (1); on its top section (22) a head cover (4) is secured or removably applied. From the opening edge (13) of the lower bag (1), the opening edge (43) of the head cover presents a variable spacing (b). The bottom sections (11 and 21) of both bags (1, 2) may be secured to each other. While the bag (1) and the bag (2) may have the same length, the head cover (4) is narrower and may be secured or detachably connected to the arm bag by the opening edge (43) of its bottom section (41). It is thus possible to extend comfortably one arm on the bearing cushioning (31) of the opening edge (23) in the arm bag and to lay the head on the cushion (32) from (23) on said arm, while the other arm hangs for example at the back. The sleeping position may thus be determined without strains due to this considerable freedom of motion, as well as the opening width (b) regulating the inner aeration. Thereby, rapid relaxation and recovery, as well as a comfortable and stable position of the body are possible.

Abstract (fr)

Par son bord d'ouverture (23) et la bande de rembourrage annulaire (3) placée à l'intérieur contre celui-ci, un sac pour les bras (2) fait saillie dans le bord d'ouverture (13) d'un sac inférieur (1); sur son pan supérieur (22) est appliquée de manière fixe ou détachable un couvre-tête (4). A partir du bord d'ouverture (13) du sac inférieur (1), le bord d'ouverture (43) du couvre-tête présente un écartement modifiable (b). Les pans inférieurs (11 et 21) des deux sacs (1, 2) peuvent être fixés l'un à l'autre. Alors que le sac (1) et le sac (2) peuvent avoir la même largeur, le couvre-tête (4) est plus étroit et peut être raccordé de manière fixe ou détachable au sac pour les bras par le bord d'ouverture (43) de son pan inférieur (41). Il est ainsi possible d'étendre commodément un bras sur le rembourrage d'appui (31) du bord d'ouverture (23) dans le sac pour les bras et de poser la tête sur le rembourrage de coussin (32) à partir de (23) sur ce bras, alors que l'autre bras pend par exemple dans le dos. La position de sommeil peut ainsi être déterminée sans contrainte grâce à cette grande liberté de mouvement, tout comme la largeur d'ouverture (b) réglant l'aération intérieure. De cette manière sont permises une détente et une récupération rapides, ainsi qu'une position du corps confortable et stable.

IPC 1-7
A47G 9/08

IPC 8 full level
A47G 9/08 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47G 9/086 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8504316A1

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8504316 A1 19851010; DE 3411249 A1 19851010; EP 0179780 A1 19860507

DOCDB simple family (application)
DE 8500090 W 19850322; DE 3411249 A 19840327; EP 85901368 A 19850322